

CONTENTS

Materials of the IX International Scientific Practical Conference “Science. Society. Business”

Architecture and Construction

- Bosikov I.I., Gurieva E.V.** Analytical Models for the Development of the Automated Control System of Mine Ventilation..... 5

Economic Sciences

- Antysheva E.R., Pronina A.M., Fedotovskaya E.Yu.** Evaluation as Part of Analytical Procedure at Auditor’s Decision Making..... 9
- Davliatova M.A., Starodubtsev Yu.I., Kurochkina A.A.** Approach to Assessment of Depreciation Charges for Telecommunication Agencies 13
- Andreas Georgiou** Job Satisfaction and Staff Turnover Intentions of Banking Employees in Cyprus and Its Effect on Profitability 17
- Joanna Goćłowska-Bolek** Theoretical Analysis of Innovation Policy as an Element of the National Innovation System 27

Pedagogical Sciences

- Potmenskaya E.V.** Educational Opportunities of the University in Professional Talent Management 32
- Usanova O.G.** Speech Culture of Pedagogical Communication Tolerance..... 35

СОДЕРЖАНИЕ

Материалы IX международной научно-практической конференции «Наука. Общество. Бизнес»

Архитектура и строительство

- Босиков И.И., Гуриева Е.В.** Аналитические модели для разработки автоматизированной системы управления шахтной вентиляцией..... 5

Экономические науки

- Антышева Е.Р., Пронина А.М., Федотовская Е.Ю.** Оценка как часть аналитической процедуры при принятии решения аудитором 9
- Давлятова М.А., Стародубцев Ю.И., Курочкина А.А.** Подход к оценке амортизационных отчислений для предприятий связи 13
- Андреас Георгиу** Удовлетворенность работой и движение персонала в банковской сфере на Кипре и их влияние на прибыльность 17
- Джоанна Гоцловска-Болек** Теоретический анализ инновационной политики как элемента национальной инновационной системы..... 27

Педагогические науки

- Потменская Е.В.** Образовательные возможности университета в сфере управления профессиональными талантами..... 32
- Усанова О.Г.** Культура речи толерантного педагогического общения 35